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英语作文开场白1演讲稿一般分为引言、主体和结束语三部分。今天我们谈谈引言部分的写法。引言又叫开场白，它在演讲中处于重要地位，它的作用是引起注意，与听众建立友好关系，使听众明确演讲的主题，彰明演讲者的意图。怎样写引言，无固定格式，常见的写法有...
英语作文开场白1
演讲稿一般分为引言、主体和结束语三部分。今天我们谈谈引言部分的写法。
引言又叫开场白，它在演讲中处于重要地位，它的作用是引起注意，与听众建立友好关系，使听众明确演讲的主题，彰明演讲者的意图。怎样写引言，无固定格式，常见的写法有六种：
1.开门见山。
开门见山，就是直接提示演讲的中心，不计多余的话，一般学术性演讲，常用这种办法。如黑格尔《美学》演讲的开头。这样的开头，使听众一听就知道演讲的中心是什么，***马上就集中在演讲上。
2.交代背景，说明演讲的目的和原因。例如_《在东京留学生欢迎会上的演说》，这是_1905年在东京留学生欢迎会上的演说词。这个开头说明了这次常说的背景、起因，使听众了解是在怎样一种情况下讲的。
3.提示内容，对演讲主体做扼要介绍。例如爱因斯坦《悼念玛丽居里》的开头，这个开头对演讲的内容加以扼要介绍，使听众明确要讲的都是些什么问题，重点是什么。
4.从日常生活或切身体会入题。例如**作家马克吐温的《我也是义和团》的开头，这样的开头是借助某事件、某一比喻、个人的或一段笑话，唤起听众的注意，同时使它成为与题目有关的媒介，或与演讲的主要内容衔接起来的因素。
5.用**激发听众的思考。例如老舍《文学创作和语言在作协湖南分会办的文学讲座上的报告》的开头，这个开头，连续三次发问，然后加以解答，不仅使听众产生兴趣，而且迫使听众同演讲者一道动脑筋思考，把***集中到演讲上来。
6.引用名言、警句概括演讲内容。例如左英《生命之树常青》的开头，这个开头引用了歌德的名言，对演讲的内容起到提纲契领的作用，并能引起读者的思考。
总之，开头的.方法是多种多样的，演讲时可以任意选择，但需要注意的是，演讲的开场白是有伸缩性和灵活性的，同一讲题，已经作过一次演讲，在另一个会场上，再估一闪时，他的开头应该有所不同。要考虑到演讲的场所、时机、听众的情况而有所变异。每一次演讲都应有特色，都应有独一无二的开场白。
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1、_Doctors are approximately 9,000 times more dangerous than gun owners._ Did that get your attention? I sure hope so! Begin by startling your audience.
2、_Once upon a time..._ Tell a loves a good story, especially if it is one that people don\'t expect, and one that is told exceptionally with a story that is related to the topic; don\'t tell a story just for the sake of it.
3、_Please raise your hand if you..._ Get them to participate immediately, The idea is to get the audience moving and doing something very worst enemy is get them moving as often and as early as possible.
4、_Remember the last time you..._ Establish contact goal is to get the audience to think of themselves and to feel something related to your , you can build on sure it is an experience most people have shared.
5、_......................_ Silence is uttering a single word, wait a few in silence in front of the audience, for five or ten seconds if you can stand start with a bang.
英语作文演讲稿高端开头 (菁选2篇)扩展阅读
英语作文演讲稿高端开头 (菁选2篇)（扩展1）
——小学英语演讲稿开头 (菁选2篇)
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A： Ladies and gentlemen: Yes, it\'s a great pleasure to gather here for an English evening party. I\'m from XXX. I\'m XXX of XXX.
We\'re very happy to be the host of this evening to learn English. This will broaden your horizons and improve your knowledge. You will learn about the customs and cultures of other countries and enjoy holtiemeb: Yes, English is everywhere if you are with them Sing, they will be a beautiful song, they can if yoead with you, you will become a soul poem sweetheart: they can become an effective tool when you communicate with fo.
King: today, A wonderful performance performed by XXX (class or school) will show us how happy and colorful life of XXX is, and the fun of learning. British: Well, it\'s time for us to perform tonight\'s party. All the students and classmates have made careful preparations, so I believe we can certainly appreciate a lot of excellent performances, children and girls, ladies and gentlemen Tonight, we are in Shaw: Yes, we have proved that English is so beautiful that we can almost touch it and feel its power.
ITA: Well, from now on, we don\'t have to have trouble with English because we have got the key: _just do it_ is not only a spirit of exercise, but also a spirit of learning. Englishman: we have the present There are many wonderful performances in the evening. We hope that the performance (x hours) can bring you a lot of happiness and interest.
We have to say goodbye to you. We are looking forward to meeting here next time. Goodbye and good night 2.
中文翻译：
A： 女士们和先生们：是的很高兴聚集在这里举行英语晚会，我来自XXXXXXB:我我是XXX的XXX，我们很高兴能成为今晚的主持人学习英语这样可以开阔你的视野，提高你的知识，您将了解其他的风俗和文化，并享受霍尔蒂梅布：是的，英语无处不在，如果你和他们一起唱，它们会是一首美丽的歌他们可以如果你和你一起读，你会成为一首灵魂诗心肝：他们可以当你和fo沟通时，成为一个有效的工具王者：今天, 一场由XXXX（班级或学校）表演的精彩表演将向我们展示XXXX是怎样的幸福和多彩的生活，以及学习的乐趣英国人：好了到了我们今晚晚会表演的时候了所有的同学和同学都做了精心的准备，所以我相信我们一定能欣赏到很多出色的表现孩子们和姑娘们，女士们先生们，今晚，我们在肖布：是的我们证明了英语是如此的美丽，我们几乎可以触摸到英语，感受到它的力量itA：从现在开始好吧，我们不必在英语方面遇到麻烦，因为我们拿到了钥匙：“‘只管做’不仅是一种做运动的精神，也是一种学习的精神英格兰人：我们有今晚有很多精彩的表演，我们希望（X小时）的演出能给你带来很多快乐和兴趣我们有为了和你道别，我们期待着下次在这里相聚，再见和晚安2。
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Good morning, my dear teachers What is friendship? The answers may be different. But one thing is clear that friendship is the most important ingredient in the recipe of life. We cannot live without friendship just as we cannot survive without air and water. Friendship gives us a feeling of security and warmth, and friendship encourages us to go ahead all the needs friends and is eager to get friendship. When we feel happy, we can share our happiness with friends. When we feel gloomy, friends will comfort us. If we are arrogant, our friends can persuade us, and they can make us confident and brave when we are discouraged.
Friendship is valuable. It can touch your heart and give you hope. Many people are proud of having a good friend. True friendship must be sincere and must not have conditions. If you help your friends for no reason but sim* because they are your friends, this means that you regard your friends as yourself. This is true friends.
True friendship should be based on mutual understanding, not on mutual benefit. Moreover, both must also have similar ideals. If not, their friendship still cannot last long. Sometimes, people have good friends when they are young and studying in school. However, after graduation, when they are working in the society, their friendship will soon come to an end.
Mutual understanding doesn’t always mean that we should know every thing of our friends. It means that they have similar ideals and trust each other. On the other hand, doing similar things can build up the friendship.
In fact, friendship isn’t always easily kept. When you want to keep a friend, you should treat him or her like you want to be treated. Keep the secrets that your friend tells you. Keep your promise with your friend. Share things with your friend. Stick up for your friend. We should try our best to protect the friendship from being hurt. As an old saying goes, “Friendship cannot stand always on one side.” True friendship should be able to stand all kinds of tests.
Because of friendship, our lives are full of happiness. Therefore, the more friends we have, the more pleasure we can share with them. Let’s say “Thank you” to our friends for their love and care. No matter where we go or who we become, never forget to keep the beautiful friendship!
英语作文演讲稿高端开头 (菁选2篇)（扩展5）
——竞聘科长演讲稿开头 (菁选3篇)
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